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استقلال در چند پست ضعف دارد
تغییر سرمربی اشتباه است

اینکه تغییر سرمربی  با بیان  کارشناس فوتبال 
در هر فصل به سود فوتبال نیست گفت : مربیان 

شاغل در ایران هر روز منتظر برکناری هستند.
شاهین بیانی در گفت و گو با خبرنگار مهر و در 
خصوص عملکرد استقلال در لیگ بیست و سوم 
داخلی  اختلافات  و  مشکلات  با  استقلال  گفت: 
لیگ را شروع کرد و با تمام مشکلاتی که در طول 
فصل داشت نتایج خوبی هم کسب کرد و شاید 
اگر برخی اتفاقات و اشتباهات نبود در پایان فصل 
جام را بالای سر می برد اما این اتفاق رخ نداد تا 
مدیران و کادر فنی و بازیکنان بدانند که وقتی در 
یک مجموعه اختلاف باشد موفقیتی وجود نخواهد 
داشت. استقلال از اختلافات درونی ضربه خورد و 
کادر فنی که باید تمرکزش برروی مستطیل سبز 
و  بازیکنان  دنبال حل مشکلات  به  بیشتر  باشد 
جنگ  با مدیر عامل بودند که این اتفاقات دست 
به دست هم داد تا آبی ها به هدفی که داشتند 

نرسند.
تغییر سرمربی بزرگترین اشتباه است

وی در خصوص صحبت های بوجود آمده در 
مورد تغییر سرمربی گفت : چرا باید سرمربی عوض 
شود . سرمربی نیاز به زمان و آرامش دارد . کدام 
تیم در فوتبال اروپا هر سال سرمربی را تغییر داده ، 
این اتفاق غیرحرفه ای فقط در فوتبال ایران رخ می 
دهد. مربیان شاغل در فوتبال ایران امنیت کاری 
ندارند و هرروز منتظر تغییر هستند و این موضوع 
تمرکز آنها را برهم می زند. اینکه گفته می شود 
نکونام باید برود اشتباه بزرگی است و نباید چنین 
کاراشتباهی را انجام داد . نکونام با تمام مشکلاتی 
که در استقلال وجود داشت نتایج خوبی گرفت و 
باید به او اجازه داد تا کار خود را ادامه دهد .اگر قرار 
شود که نکونام برود و یک سرمربی دیگر جایگزین 
شود نباید انتظار موفقیت تیم استقلال را در لیگ 

بیست و چهارم داشته باشیم.
نقاط ضعف باید ترمیم شود

بازیکنان  در خصوص جذب  فوتبال  کارشناس 
جدید گفت : بدون تعارف باید گفت که استقلال 
در چند پست ضعف دارد و کادر فنی باید با بررسی 
عملکرد بازیکنانی که زیر نظر دارد نقاط ضعف را 
خط  در  فصل  این  در  استقلال   . دهد  پوشش 
هافبک و حمله دچار ضعف بود و آبی ها از داشتن 
هافبک خلاق و طراح و مهاجم تمام عیار برای گلزنی 
محروم بودند .آبی ها در درون دروازه و خط دفاع 
شرایط خوبی داشتند اما با توجه به حضور استقلال 
در لیگ برتر ، جام حذفی و لیگ قهرمانان باید در 
این پست هم تقویت شود تا اگر بنا به هر دلیلی 
بازیکنی نتوانست به میدان برود جانشینی خوب 

داشته باشد.
اشتباهات داوری قهرمانی را از استقلال گرفت

بیانی اصلی ترین دلیل عدم قهرمانی در استقلال 
را اشتباهات داوری دانست و گفت: استقلال در 
لیگ بیست و سوم از داوری خیلی ضربه خورد 
که اولین اشتباه داوری دیدار برابر سپاهان بود که 
باعث شکست استقلال شد و این سریال اشتباهات 
ادامه پیدا کرد . البته کادر فنی و بازیکنان هم در 
پر  های  قضاوت  اما  اند  شده  اشتباه  دچار  طول 
اشتباه چند امتیاز را از استقلال گرفت که اگر نیمی 
از این امتیازات به استقلال داده می شد بدون هیچ 
و  بیست  لیگ  قهرمان  استقلال  و حدیثی  حرف 
سوم می شد. باید امیدوار باشیم با این تعداد از 
اشتباهات برای شروع فصل جدید ورزشگاه های ما 
مجهز به سیستم »وی ای آر « شود تا شاهد این 

باشیم که حقی از تیمی ضایع نگردد.

سرمربی تیم ملی زیر 17 سال ایران 
مشخص شد

عباس چمنیان به عنوان سرمربی جدید تیم ملی 
زیر 17 سال ایران معرفی شد.

به گزارش ایلنا، عباس چمنیان،به عنوان سرمربی 
که  منصوب شد. چمنیان  ایران  زیر 17 سال  تیم 
جام  در  است،  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  مدرس 
جهانی نوجوانان در سال 2017 موفق شد تیم ایران 
برساند. برتر  تیم  به جمع 8  درخشان  نتایج  با  را 

قرعه کشی مرحله مقدماتی رقابت های زیر 17 سال 
قهرمانی آسیا امروز در مالزی برگزار شد و تیم ملی 
نوجوانان کشورمان در گروه A این مسابقات در کنار 
اردن، سوریه، هنگ کنگ و کره شمالی قرار گرفت.
مسابقات این گروه به میزبانی اردن برگزار می شود.

سه داخلی و چهار خارجی در فهرست
آخرین وضعیت انتخاب سرمربی 

پرسپولیس

هر چند مالکان و مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
هنوز در مورد داخلی یا خارجی بودن سرمربی تیم 
فوتبال این باشگاه به جمع بندی نرسیده اند اما به 
نظر می رسد سرمربی فصل آینده سرخپوشان یک 

خارجی خواهد بود.
به گزارش خبرنگار مهر، اوسمار ویه را با انتشار 
به عنوان  ادامه فعالیت  از  پیامی به طور رسمی 
سرمربی پرسپولیس انصراف داد تا قهرمان لیگ 
بیست و سوم حالا دنبال انتخاب جانشین برای مرد 

برزیلی باشد.
مدیران باشگاه پرسپولیس که برنامه پیش فصل 
تمرینی بسیار متفاوتی را با تأمین بودجه لازم برای 
اردوی 1۳ روزه در کشور هلند در نظر گرفتند حالا 
مذاکرات فشرده ای را با کنسرسیوم بانکی به عنوان 
برای  را  نهایی  گزینه های  تا  دارند  باشگاه  مالکان 

انتخاب سرمربی جدید انجام دهند.
باشگاه پرسپولیس که  رضا درویش مدیرعامل 
امیدوار بود اوسمار ویه را بدون دردسر به کارش 
سرمربی  انتخاب  سخت  چالش  حالا  دهد  ادامه 

جدید سرخ ها را دارد.
مدیرعامل  داخلی  گزینه  دایی جدی ترین  علی 
اینکه  احتمال  اما  می شد  محسوب  پرسپولیس 
سرمربی پیشین تیم ملی ایران و باشگاه های سایپا، 
نفت تهران و همین پرسپولیس بار دیگر در رأس 
امور فنی قرار بگیرد بسیار ضعیف است چرا که 
به  است  کرده  تاکید  گویی  و  گفت  در  او  خود 
پرسپولیس برنخواهد گشت و هدایت این تیم را 

قبول نخواهد کرد.
ضمن این که او برای حضور دوباره در فوتبال 
ایران باید برخی موارد را حل کند که بعید است 
سابقه  که  ایران  فوتبال  ملی  تیم  سابق  کاپیتان 
سرمربیگری پرسپولیس را هم دارد چنین اقدامی 

را انجام دهد.
در بین گزینه های داخلی نفراتی همچون حسین 
عبدی سرمربی فعلی تیم فوتبال جوانان، مهدی 
تارتار سرمربی ملوان بندرانزلی نیز حضور دارند اما 
آنچه مشخص است عبدی برای فصل آینده هیچ 
تمایلی برای فعالیت در فوتبال باشگاهی ندارد و 
فوتبال کشور  زیر 20 ساله های  با  کار  می خواهد 
را ادامه دهد. تارتار هم بعید است بتواند گزینه 
جذابی برای هواداران تیمی باشد که قرار است در 

اولین دوره لیگ نخبگان آسیا شرکت کند.
نفر  دو  این  از  کدام  هیچ  به  درویش  گرچه 
هیچ پیشنهادی هم نداده است تا علی دایی تنها 
گزینه احتمالی با کمترین شانس برای حضور در 

پرسپولیس باشد.
این در حالی است که گزینه های خارجی به لطف 
دلالانی که همواره از آب گل آلود نقل و انتقالاتی 
تا  گرفته اند، صف کشیده اند  ماهی  ایران  فوتبال 
درویش کارنامه آنها را بررسی کند. در بین اسامی 
مطرح شده اسم دراگان اسکوچیچ به همراه یک 
سرمربی اروپایی با کارنامه فعالیت در سری ا ایتالیا 
و دو سرمربی برزیلی با آشنایی کامل با فوتبال آسیا 
انتخاب  از  اما همچنان خبری  مطرح شده است 
نهایی نیست تا استراتژی مالی این باشگاه به همراه 
مطرح  جدید  سرمربی  نظر  مد  برنامه ریزی های 

شود.
آنچه مشخص است هیأت مدیره باشگاه تصمیم 
دارد تکلیف این موضوع را تا پایان خردادماه سال 
جاری مشخص کند تا بتوانند فعالیت جدی خود 
شروع  و  بازیکن  جذب  برای  انتقالات  و  نقل  در 
برنامه تمرینی جدید برای تیم را در دستور کار قرار 

دهند.

آمار عجیبی که تاج داد
۳ هزار مربی درجه یک در فوتبال 

ایران!

مهدی تاج اعلام کرد که مسئله آموزش مربیان 
از ای اف سی به فدراسیون ایران منتقل شده 

است.
به گزارش خبرآنلاین؛ کلاس مربیگری A آسیا 
فدراسیون  رئیس  که  می شود  برگزار  حالی  در 
فوتبال نیز در حاشیه این کلاس سخنرانی خود را 

برای حاضران انجام داد.
تاج گفت: بازیکنانی از تیم ملی و بازیکنانی از 
تیم های دیگر در این کلاس حضور دارند. من 
همیشه نظرم این بوده که آموزش را باید از ای 
اف سی بگیریم تا در کشور برگزار کنیم و الان 

تقریبا این اتفاق رخ داده است.
افزود: ما در حال حاضر سه کلاس ای  وی 
است.  کار خوبی  و  برگزار می کنیم  را  اف سی 
فوتبال هم شرایط متفاوتی دارد، برد و باخت 
بیشتر  می شود.  برجسته  خیلی  حواشی اش  و 
با  روزنامه ها  و  ورزشی  برنامه های  بخش های 
فوتبال پر می شود و تلویزیون اگر فوتبال نباشد، 

نمی دانیم چه می خواهد نشان بدهد.
با  او همچنین اعلام کرد که سه هزار مربی 

مدرک A در فوتبال ایران حضور دارند.
تاج همچنین از حاضران در جلسه قدردانی 
کرد و گفت که آنها به دلیل حضور مستمر و 
طولانی در فوتبال، می توانند در عرصه مربیگری 

هم موفق باشند.
وریا  دژاگه،  اشکان  حسینی،  سیدجلال 
غفوری، حسین ماهینی، مهدی هاشمی نسب 

و… از حاضران در این کلاس بودند.

در  گذشته  هفته  غفوری  وریا  ایلنا،  گزارش  به 
یک مصاحبه جنجالی درباره ناکامی استقلال در 
کسب عنوان قهرمانی صحبت کرد و انتقاداتی را 
نسبت به جواد نکونام به زبان آورد. این موضوع 
واکنش های مختلفی را به دنبال داشت و در این 
بین امیرحسین صادقی با جملاتی تند به اظهارات 

وریا پاسخ داد.
کاپیتان سابق استقلال که در آن گفتگو عنوان 
کرده بود جواد نکونام از شایستگی و شرایط لازم 
برای هدایت استقلال برخوردار نیست، امروز در 
حاشیه دوره مربیگری سطح A آسیا در گفتگویی با 

خبرنگاران در این باره توضیح داد.
و  مربیگری  دوره  در  حضور  خصوص  در  او 
ورودش به عرصه مربیگری گفت: امروز روز اول 
دوره است و امیدواریم بتوانیم از تجربیات اساتید 
و دانسته هایشان استفاده کنیم و این دوره را به 
خوبی و خوشی به پایان برسانیم. دنیای مربیگری 
خیلی متفاوت تر از دنیای بازی است. اول سعی 
را  دوره ها  این  و  بدهم  ارتقا  را  دانشم  می کنم 
بگذرانم تا بتوانم در یک فرصت عالی وارد چرخه 

مربیگری شوم و به سهم خودم کمک کنم.
نکونام  درباره جواد  درباره صحبت های خود  او 
و واکنش امیرحسین صادقی به اظهاراتش عنوان 
کرد: من به عنوان یک استقلالی، تمام دغدغه ام 
این  استقلال است و همیشه دوست دارم پرچم 
این  برای  وجودم  تمام  با  همیشه  باشد.  بالا  تیم 
تیم بازی کردم و قلبم با این تیم بوده است. الان 
که در این چرخه نیستیم، مثل هواداران هستیم و 
قهرمان  تیم مان  داریم  ناراحت می شویم. دوست 
باشیم؛  داشته  باشخصیتی  استقلال  و  شود 
استقلالی که همیشه به آن می بالیم. هرچه گفتم، 
کسی  هر  نظر  می  کنم  فکر  و  بوده  نظراتم  نقطه 

محترم است.
هلدینگ  به  توصیه  یک  هم  من  افزود:  وی 
داشتم و امیدوارم که خروجی اتفاقات در انتها این 
باشد که استقلال بتواند پیشرفت داشته باشد و 
ما بتوانیم به آن ببالیم و به این تیم افتخار کنیم 
کنند،  تجربه  را  خوبی  لحظه های  هم  هواداران  و 
است  درست  نیست.  قهرمانی  تنها ملاک،  چون 
که قهرمانی مهم است، اما آنچه برای تیم ما مهم 
است، آن شخصیت تیمی است که همه هواداران 
در این 80 سال قدمت به آن بالیده اند. انشاالله در 
ادامه هم این تیم موفق باشد و بیشتر مایه افتخار 

هواداران شود.
معتقدند  برخی  اینکه  به  واکنش  در  وریا 

صحبت های او به دلیل مشکلاتی بود که در فولاد 
با جواد نکونام داشت، گفت: من اگر می خواستم 
صحبت  دیگر  جور  یک  کنم،  صحبت  شخصی 
اگر  و  نبوده  شخصی  اصلا  من  بحث  می کردم. 
همه  کنم،  صحبت  شخصی  روز  یک  باشد  نیاز 
چیز را باز می کنم. من فقط به عنوان یک هوادار 
و دوستدار استقلال، نظرات خودم را بیان کردم 
و امیدوارم خروجی و تاثیری برای این تیم بزرگ 

داشته باشد. شدیدا این موضوع را رد می کنم.
شخصی  خصومت  بحث  اصلا  داد:  ادامه  او 
وجود ندارد. ما حق نداریم خصومت شخصی مان 
را نسبت به چنین تیم بزرگی وارد کنیم. هیچ مربی 
و بازیکنی حق ندارد سهمی بخواهد، چون این تیم 
دور  و  دارد  عاشق  میلیون ها  و  است  مردم  برای 
از انصاف است که یک نفر با خصومت شخصی 
کسی  هر  کند.  خواهی  سهم  یا  کند  صحبت 
می تواند به این تیم کمک کند، باید کند. مردم و 

رسانه ها هستند و با گذر زمان مشخص می شود 
که هر کسی به چه قصدی صحبت کرده و عملی 

انجام داده است.
فرهاد  تیم  اینکه  به  پاسخ  در  استقلال  کاپیتان 
داشت،  تفاوتی  چه  نکونام  جواد  تیم  با  مجیدی 
مورد  در  امروز  ندارم  دوست  من  داشت:  اظهار 
من  برای  مجیدی  فرهاد  کنم.  صحبت  تفاوت ها 
او  است.  احترام  قابل  فوق العاده   شخصیت  یک 
به  قهرمانی  زد،  رکورد  واقعا  کارستان.  کرد  کاری 
بلکه  من،  فقط  نه  بالاست.  و سرش  آورد  دست 
احتران  با  که  است  فوتبال  اهالی  تمامی  وظیفه 
درباره ایشان صحبت شود. ایشان جایگاه خودش 
را در قلب هواداران استقلال دارد. من نمی خواهم 
مقایسه کنم. امیدوارم در انتها استقلال و مدیران 
و کسانی که تصمیم گیرنده هستند، به نتیجه ای 
برسند که این تیم بتواند رشد و ارتقا پیدا کند و در 

انتقا موفقیت و جام به دست بیاورد.

غفوری درباره اینکه آیا سال آینده روی نیمکت 
تیمی در لیگ برتر حضور خواهد داشت، با خنده 
پاسخ داد: این تصمیم من نیست و باید از مدیران 
باشگاه ها بپرسید. ما آمدیم دوره مان را بگذرانیم و 

در انتها ببینیم چه اتفاقی رخ می دهد.
او در پایان درباره حضورش در استادیوم آزادی 
در دیدار استقلال و گل گهر گفت: من در طول آن 
هفته هم تیم را حمایت کردم. بعد از آن تساوی، 
احساس کردم که استقلال به حمایت همه جانبه 
نیاز دارد و من هم وظیفه خودم دانستم که هم 
به  مثبت  انرژی  یک  هم  و  کنم  اعلام  را  حمایتم 
بازیکنان و یک شور و هیجان به هواداران بدهیم. 
خودم هم در استادیوم حضور پیدا کردم. متاسفانه 
بقیه  مثل  نتوانستم  من  که  آمد  پیش  مشکلاتی 
دوستان در جایگاه حضور پیدا کنم. پرداختن به 
این موضوع درست نیست اما امیدوارم مشکلات 

حل شود.

روزی که یحیی مجبور شد از یک گزینه خارجی برای تقویت 
که  رفت  مردی  سراغ  هوشمندانه  کند،  استفاده  کادرفنی اش 

جاه طلب بود اما مکار نه.
به گزارش "ورزش سه"، اوسمار دوست داشت سرمربی شود 
اما هرگز در کنار سرمربی تیم به محض فوکوس دوربین، خودش 
را پرزنت نکرد. آرام و بی صدا بود. روزی که پرسپولیس در لیگ 
بیست و دوم قهرمان شد، آنقدر بی سر و صدا و بی ادعا بود که 
حتی یک نفر هم ننوشت و نگفت، شاید فرق پرسپولیس لیگ قبل 

و این لیگ، همین دستیار برزیلی باشد.
روزی که سرانجام یحیی بعد از 6 استعفا، به صورت حقیقی 
هیچ  حتی  نینداخت.  معرکه  وسط  را  خودش  هم  باز  رفت، 
رسانه ای  لابی نکرد. اگر بگویم واقعا دوست رسانه ای نداشت 
باورتان می شود؟ بدون هیچ ادعایی در کسوت "سرمربی موقت" 
تیمش را تمرین داد و منتظر تصمیم  درویش ماند. بازیکنان 
تیم که یک سال و نیم با او کار کرده بودند به مدیریت ضمانت 
دادند که از او حمایت می کنند و اوسمار پتانسیل سرمربی گری 
شد  مرتکب  را  زندگی اش  ریسک  بزرگترین  درویش  دارد.  را 
باور  هم  دایی  علی  حتی  پرسپولیس.  سرمربی  شد  اوسمار  و 
نداشت که این برزیلی بی ادعا موفق می شود. درطول نیم فصل 
دوم  بارها در مواجه با این سوال شیطنت آمیز که رابطه ات با 
یحیی گل محمدی چگونه است، با لبخند گفت اتفاقا دیشب با 
او چای خوردم. هرگز ادعا نکرد پرسپولیس محتاط نیم فصل اول 

را او متحول کرده است. 
سبک پرسپولیس نعل به نعل همان سنت پیشین بود اما با دوز 

بیشتر شهامت. 
اوج هنرش بین دو نیمه بازی با استقلال خوزستان بود. با دو 
تعویض نشان داد چه شناخت عمیقی از فوتبال ما دارد. اما فقط 
آن دو تعویض نبود. از دقیقه 70 به بعد دستور داد که در حملات 
تیم، خدابنده لو به دفاع آخر بیاید و کنعانی به جلو برود. بروید 4 
گل پرسپولیس را مجددا ببینید. بازیکنان تعویضی و کنعانی زادگان 
در تک تک این گل ها نقش داشتند. بزرگترین و شگفت انگیزترین 
کامبک تاریخ فوتبال باشگاهی ایران را او اینچنین رقم زد. طوری که 

همان شب صدر و جام را از استقلال توامان گرفت.
در شب سخت قزوین، می دانست شجاعت بیش از اندازه جلوی 
تیمی مثل شمس آذر که استاد ضد حمله است چه تاوانی دارد. 
اوج دوم  اوسمار همان بازی بود. شبی که آبی ها امید داشتند 

پرسپولیس امتیاز بدهد اما ۳ بر یک از سد حریف گذشت. 
سرانجام شب موعود فرا رسید.

پرسپولیس قهرمان لیگ شد و اوسمار با اینکه خیلی پیش تر 
از اینها تصمیم به جدایی گرفته بود، رفاقت با یحیی را تمام کرد. 
گل محمدی ۳0 امتیاز از 15 بازی اول را دشت کرد و او ۳8 امتیاز از 
15 بازی دوم. با این وجود تیشرتی برتن کرد که کنار یحیی ایستاده 
است. حقیقتا چند مربی را می شناسید که چنین کرده باشند؟ بعد 
از اولین جام یحیی )همان سالی که از نیم فصل جانشین کالدرون 
شده بود( چند نفر در روز قهرمانی یاد مربی آرژانتینی افتادند؟ اما 

اوسمار جنسش متفاوت بود.
باقی  از خودش  آنقدر خاطره خوش  نکنید  تردید  اما  رفت  او 
گذاشته که همیشه به عنوان یک گزینه آلترناتیو در ذهن هواداران 
پرسپولیس می ماند. مهم نیست که چند روز دیگر خبر حضورش 
در فلان لیگ و کشور مخابره شود. او دوسال اینجا بود و حق دارد 

که برای آینده اش تصمیم بگیرد.
اوسمار رفت اما نه برای همیشه. چه برگردد یک روز چه هرگز 
در  یادش همیشه  نگذارد،  ایران  این سوی مرزهای  به  را  پایش 
ذهن هواداران باقی می ماند و این یعنی ماندن ابدی. او هیچگاه 
علیه داوری حرف نزد. علیه باشگاه حریف حرف نزد. وارد بازی 
رسانه ای نشد. یک کار داشت و آن جمع کردن ۳8 امتیاز از 45 
پوئن ممکن بود. تردید نکنید اگر هر گزینه دیگری جز او جانشین 
یحیی می شد، این نکونام بود که جام را روز آخر بالای سر می برد. 
بزرگترین میراث اوسمار برای فوتبالی که تا خرتناق درگیر و غرق 
متلک اندازی، علیه داوری و زمین و زمان حرف زدن است، یک 

چیز بود؛ جنتلمن باقی بمانید و جام بگیرید. 
حقیقتا حیف بود که بماند و تغییر کند. بماند و شبیه یکی از 
مربیان همیشه غر زن این فوتبال شود. ما پتانسیل تغییر دادن 
خیلی ها را داریم. روزهای اولیه ژوزه مورایس یادتان است؟ چقدر 
شیک و جنتلمن فقط در مورد فوتبال حرف می زد. اما حالا در 
را هم استشمام کرد.  باشگاه سپاهان  به  تیکه  کلامش می شود 

رقیب و حریف دیگر جای خود.
حیف بود که اوسمار بماند و زیر فشار کشنده فضای حقیقی و 
مجازی، شبیه امروز مورایس در روزهای پایانی اش در فوتبال ما 
شود. او دقیقا به کوتاهی و زیبایی یک خواب نیم روزی در دل یک 
باغ سرسبز بود. از آن خواب هایی که وقتی بیدار می شوید حالتان 

ساعت ها خوب است. خدانگهدار شما آقای همیشه جنتلمن.

کاپیتان محبوب استقلال:

اگربانکونامبرخوردشخصیداشتمخیلیمسایلرابازمیکردم
کاپیتان محبوب استقلال تاکید کرد انتقادات او از جواد نکونام ارتباطی با مشکلات شخصی او با این سرمربی نداشته است.

اوسمارلوسویهراصادرهازکمیتهاخلاقفوتبال!خاطرات شیرین از مربی جنتلمن و موفق

غفوری: بحث 
من اصلا 

شخصی نبوده 
و اگر نیاز 

باشد یک روز 
شخصی صحبت 

کنم، همه چیز 
را باز می کنم

رضا جادوانی حرف هایی در برنامه فردوسی پور زد که بدون شک فوتبال ایران را دوباره بهم 
خواهد ریخت.

افشاگری رضا جاودانی در خصوص پرونده فساد فوتبال ایران ابعداد جدیدی از فساد را 
رو کرده است. گزیده ای از گفتگوی رضا جاودانی با عادل فردوسی پور را در ادامه می خوانید:

*مجبور شدند به عوامل آن برنامه یک ساعت رولکس 600 میلیونی بدهند
*به یک مجری صداسیما یک ماشین دادن که گم شده است.
*یک واحد تجاری داده اند به تهیه کننده یک برنامه فوتبالی.

*هفتاد میلیارد تومان در ساخت ورزشگاه رشوه داده اند به یک مسئول سازمان لیگ که از 
طریق اقوام نزدیک چند داور به این داورها پول داده شده است

*چهارصد سکه در سه صرافی به دلار برای داوران تبدیل شده است
*در پرونده فساد فوتبال ایران شش میلیارد تومان به یک جادوگر داده شده! 750 سکه به 
دستور محمد ربیعی مربی سابق مس رفسنجان بین افراد مختلف پخش شده است. در این 
پرونده به یک مجری معروف صداوسیما ماشین داده شده که همان ماشین اکنون گم شده 

است!
*بخشی از این پول گم شده در مس رفسنجان صرف این شده که تو شمال برای این افراد 

پارتنر برای رابطه غیر مشروع بیارن!
*شکایت می کنم از کسانی که کفته بودند من بازداشت شده ام

*من اینستاگرام ندارم اما چند تا صفحه برایم ساخته اند
*خوشحالم با آدمی حرف می زنم که هیچ وقت ندیدم بگوید پشت سر من چیزی نیست و 
هر کسی دارد بیاید نشان بدهد این نشان دهنده سلامت فردوسی پور است. ۹7 برنامه را از 

تو گرفتند ۹8 فسادها شروع شد
*فدراسیون فوتبال در جریان یک سری مسائل قرار نگرفته. بحث فراتر از گرفتن ماشین و 

زمین و آپارتمان است.
*روابط خارج از عرف در این فساد بوده؛ 6 میلیارد تومان پول جادوگر داده شده است.

*در در شهرک بنفشه به یکی از اهالی رسانه یک خانه و یک پژو 2008 دادند و به بعضی 
ها هم پژو 2007 هم داده اند. یک واحد تجاری در میدان پالیزی داده اند البته من خودم می 
دانستم اما از حوزه کاری ما خارج بود ون می شد کاری کرد. در قشم و کیش خانه و آپارتمان 

داده اند.
*از سهیل مهدی شنیدم که گفته بود مشاور می خواستند اما طبق ماده 72 نباید ارکان 

فدراسیون سمت هایی اینچنینی بگیرند.
*عروس داور ها شماره حساب داشتند و ارز ها را تبدیل کرده اند. سه تا صرافی بازجویی 

کرده اند سکه ها را تبدیل به دلال و یورو کرده اند.
عادل فردوسی پور هم در این خصوص گفت مبلغ 250 میلیون از یک باشگاه لیگ برتری به 
حساب یک خانم در شمال رفته است. پیگیری که کردند، این خانم گفت از من برنج خریدند 

و بعدا مشخص شد اینطوری پول ها را خارج می کردند!
واکنش کمیته انضباطی به اظهارات جنجالی جاودانی

رئیس کمیته انضباطی نظر خود را درخصوص صحبت های رضا جاودانی اعلام کرد.
به گزارش "ورزش سه"، شب گذشته ویدیوهایی از اظهارات جنجالی رضا جاودانی، عضو 
کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال درخصوص فساد در باشگاه مس رفسنجان، به صورت 

گسترده ای در فضای مجازی منتشر شد.

البته ادعاهای جاودانی تنها به باشگاه مس رفسنجان محدود نمی شد و همین مسئله باعث 
گردید تا اظهارات او در فضای مجازی و شبکه های اجتماعی وایرال شود و حالا این موضوع با 

واکنش رئیس کمیته انضباطی همراه شده است.
ابوالفضل حسن زاده در این خصوص گفت: حفظ حرمت و آبروی افراد مورد تاکید همیشگی 
ما بوده است. از طرف دیگر، با عنایت به اصل برائت و اینکه تنها رکن قانونی رسیدگی به جرایم 
اشخاص حقیقی و حقوقی مرجع قضایی صالحه است، با توجه به صحبت های مطرح شده از 
سوی رضا جاودانی در مصاحبه با یک رسانه، این اظهارات صرفا دیدگاه شخصی وی بوده و 

هیچ گونه ارتباطی با جایگاه تشکیلاتی نامبرده نداشته، ندارد و نخواهد داشت.

فسادهایی که در فوتبال رخ داده است
شوکافشاگریجاودانی


